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Потпредседник САД Џозеф Бајден изјавио је да верује да ће Ирак успети да преузме
контролу у погледу безбедности, и изразио жаљење због инвазије на ту земљу 2003.
године.

  

„Верујем у то. Верујем да ће велика природна богатства Ирака у потпуности
финансирати безбедност те земље”, рекао је Бајден, кога је председник САД Барак
Обама задужио да надзире збивања у Ираку.

  

„Када цивилним институцијама више не буде потребна наша подршка, Ирак ће бити у
доброј позицији, мислим да има најмање 50 одсто шанси”, рекао је Бајден синоћ
демократским посланицима у Конгресу на симпозијуму у Мериленду.

  

Потпредседник САД изразио је и жаљење због инвазије на Ирак, о чему је донела
одлуку бивша администрација председника Џорџа Буша. Он је подсетио и на велики број
жртава у том рату у америчкој војсци.

  

„Питање које неки међу вама сигурно себи постављају, и немојте мислити да га ја себи не
постављам, јесте да ли је то било вредно 4.439 изгубљених живота војника? Да ли је
било вредно 32.000 рањених, од којих 16.000 њих морају имати доживотну негу”, упитао
је Бајден.

  

„Само ће историја дати одговор на то питање. Али када бисмо могли да се вратимо
уназад, можда сада не бисмо поступили тако. Ја не бих поступио тако, у сваком случају,
као што смо учинили тада, Буш први”, додао је.
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Бајден је поновио и да су председник Барак Обама и он одржали обећање о повлачењу
америчких војника из Ирака, где је сада мање од 50.000 њих, али у мисијама описаним
као неборбене, док је повлачење свих снага предвиђено до краја године.

  

(Бета-АФП)
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